
PROTOKÓŁ  Nr 22/2011
          z posiedzenia  Komisji Ładu, Porz ądku i Ochrony 

Środowiska
 z dnia  5 pa ździernika 2011r.

Obecni:

1. Stefan Mikiciuk  -  Przewodniczący
2. Włodzimierz Malinowski           - Zastępca Przewodniczącego
3. Henryk Wójcik                           - Członek Komisji
4. Danuta Opłotna               - Członek Komisji
5. Tadeusz Groszek  - Członek Komisji
6. Adam Wojtyra       - Członek Komisji

Goście:
1. Mariusz Dembiński – dyrektor ZGKiM 

Porządek:

1. Przyjęcie protokołu nr 21/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji.

2. Przedstawienie informacji na temat podatku śmieciowego. 

3. Sprawy różne.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1.

Radni zapoznali się z treścią protokołu sporządzonego z poprzedniego 
posiedzenia komisji. Protokół został przyjęty.

Ad 2.
Zaproszony na posiedzenie Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska 
dyrektor ZGKiM, Mariusz Dembiński, przedstawił informacje dotyczące 
podatku śmieciowego.

Pan Mariusz Dembiński wyjaśnił, że został opracowany drugi sposób podejścia 
do tematu podatku śmieciowego. Zostanie zmieniony sposób wydawania decyzji 
środowiskowej. Zmieni się cała procedura tego postępowania, co oznacza, że 
informacja o wszczęciu bądź wydaniu decyzji środowiskowej będzie podawana 
w formie obwieszczeń w sposób zwyczajowo przyjęty. Dyrektor ZGKiM dodał, 
że w związku z protestami mieszkańców, coraz bardziej sceptycznie podchodzi 
do możliwości pozyskania dotacji na budowę sortowni i kompostowni na terenie 
gminy.  
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Przewodniczący Komisji zapytał, jak długo trzeba będzie czekać na wydanie 
decyzji środowiskowej. 

Pan Mariusz Dembiński odpowiedział, że, jeśli nie będzie sprzeciwu 
mieszkańców,  jest szansa na uzyskanie pozytywnej decyzji środowiskowej do 
końca bieżącego roku.

W temacie budowy sortowni i kompostowni nawiązała się dyskusja. 

Radny Adam Wojtyra zaproponował, aby zasięgnąć informacji u radcy 
prawnego, czy uchwała intencyjna pomogłaby w rozwiązaniu problemu budowy 
sortowni i kompostowni.

Komisja przychyliła się do propozycji radnego Adama Wojtyry. 

Komisja czeka na dalszy rozwój spraw związanych z omawianą inwestycją.

Ad3.
Radny Włodzimierz Malinowski zapytał dyrektora ZGKiM, jak gmina jest 
przygotowana do zbliżającej się zimy.

Pan Mariusz Dembiński odpowiedział, że zostały zwiększone środki na 
odśnieżanie o kwotę 110 tys. zł. Jest już zakupiona sól, a w najbliższym czasie 
zostanie zamówiony piach. Dyrektor ZGKiM poinformował też, że został 
zakupiony nowy ciągnik. 

Radny Włodzimierz Malinowski zapytał jeszcze, jak przedstawia się sprawa 
odśnieżania chodników, czy gmina jest w posiadaniu jakiegoś urządzenia, które 
mechanicznie te chodniki oczyszcza. 

Pan Mariusz Dembiński odpowiedział, że jest sprzęt do odśnieżania chodników.

Radny Włodzimierz Malinowski zgłosił potrzebę oczyszczenia niewielkiego 
odcinka rowu i zapytał, czy gmina posiada sprzęt, dzięki któremu można by 
było to wykonać.

Pan Mariusz Dembiński odpowiedział, że na tę chwilę gmina nie posiada 
takiego sprzętu. Dodał, że został złożony wniosek do budżetu na 2012 r. na 
zakup głowicy do czyszczenia rowów.

Komisja wnioskuje o zakup głowicy do czyszczenia rowów. 

Radny Henryk Wójcik wnioskuje o podcięcie gałęzi na ulicy Widok w 
Chrzęsnem. 

2



Przewodniczący Komisji wnioskuje o podcięcie gałęzi na ulicy Racławickiej w 
stronę Białek.

Radny Tadeusz Groszek zapytał, czy dziury w drogach można zgłaszać do 
ZGKiM, czy najpierw trzeba zgłosić to w wydziale drogownictwa w urzędzie. 

Pan Mariusz Dembiński odpowiedział, że najpierw trzeba je zgłosić 
drogowcowi. 

Radny Tadeusz Groszek wnioskuje o naprawę chodnika na rogu ulic Cichej i 
Wiśniowej w Tłuszczu.  

Radny Adam Wojtyra wnioskuje, aby złożyć wniosek do Europejskiej Fundacji 
Rozwoju Wsi dotyczący realizacji inwestycji w Szkole w Stryjkach.  

Komisja wnioskuje, aby pod kątem ochrony środowiska, zainteresować się 
składowiskiem złomu przy ulicy Przemysłowej w Tłuszczu. 

Radny Henryk Wójcik wnioskuje o uzupełnienie dekla studzienki ściekowej na 
ulicy Przemysłowej w Tłuszczu. 

 
Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  19 października 2011r.  

o godz. 9.00.

Na posiedzenie komisji w dniu 19 października 2011r. komisja zaprasza Pana 
Marka Markowskiego, kierownika wydziału inwestycji i drogownictwa.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Stefan Mikiciuk

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

2. Data utworzenia dokumentu: 10.10.2011r.

3. Data publikacji:
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